



客户自我证明 Self Certification

- 本人同意星辰银行（中国）有限公司（“银行”）将此表格内所含的信息，以及任何与本人在银行的账户和产品相关的信息披露及发送其位于任何司法管辖地的母公司、分行、子公司、附属公司或代表处，以便它们能符合或遵从相关法律法规。
I agree that DBS Bank (China) Limited (“DBS”) may disclose and transfer to its parent company, branches, subsidiaries, affiliates or representative offices located in any jurisdiction the information contained in this form, and any information relating to my accounts and products with DBS, in connection with or to facilitate their compliance with applicable laws and regulations.
- 本人确认本人提供的上述信息是真实、准确及完整的。如果任何信息有所更改，本人应立即在更改日期的30个自然日内通知银行，并在有需要时提供证明文件。
I certify that the information above is true, accurate and complete. If any information changes, I shall immediately inform DBS within 30 calendar days of the change, and provide supporting documents if required.
- 本人同意银行为遵守适用的法律和法规而收集、使用和披露本人提供的信息（包括将信息披露给任何中国或境外其它政府机关或者机构）。
I consent to DBS collecting, using and disclosing information (including disclosing information to any PRC or other government authority or agency) that I have provided for the purpose of complying with applicable laws and regulations.
- 对于替上述账户持有人代签的父母 / 监护人 / 受托人代表 For parent/guardian/trustee/authorised representative signing on behalf of the Account Holder named above:
本人保证，本人拥有合法权利签署本声明书，并已获该账户持有人或拥有权利代该账户持有人同意银行为本声明书之目的而收集、使用、披露及处理其个人信息。
I warrant that I have the legal right to sign this certification and either have obtained the Account Holder’s consent or have the right to consent on his/her behalf to such collection, use, disclosure and processing of his/her personal data by DBS for the purposes of this certification.
- 如中文与英文版本有任何不一致，以中文版本为准。
In case of any inconsistency between the Chinese and English versions, the Chinese version shall prevail.

*客户签名

日期 Date:

*身份（若适用）Capacity (if applicable):

*姓名 / 身份证或护照号码: Name/ID or Passport No.

*NOTE:

- 1) 请根据预留在银行的签字样本签署。Please sign as per Bank’s records.
- 2) 如果您是根据上述第 4 条代表他人签署，请写明您代签此表格的身份，并提供您的身份证/护照号码。如果您是被授权代签，则需附上有关的授权委托书。
If you are signing this form on behalf of a person per clause 4 above, please indicate the capacity in which you are signing this form and ID/Passport number. If you are signing under a power of attorney, please also attach a certified copy of the power of attorney.

银行专用栏 FOR BANK USE ONLY

各签署确认人需在自己所有对应的：(1).所有 或 勾选处进行选择，不可留白。打 v - 已完成该项检查，或，打 x - 该检查项不适用。(2).在所有填写处填写相应信息，不适用处请写 N/A，不可留白。

| | |
|------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 见证员工尽职勾选及签署确认 | 尽职审查内容勾选： <input type="checkbox"/> 1.确认见证该客户亲临银行并由本人签署确认此声明 <input type="checkbox"/> 2.客户身份审核 <input type="checkbox"/> 3.完整性 签署确认： <input type="text"/> 员工姓名： _____ 日期： _____ |
| 经办与复核员工尽职勾选及签署确认 | 经办柜员(Attended By)： 尽职审查内容勾选： <input type="checkbox"/> 1.客户签署验印 <input type="checkbox"/> 2.客户身份审核 <input type="checkbox"/> 3.临柜见证了客户 <input type="checkbox"/> 4.合规性 <input type="checkbox"/> 5.真实性 <input type="checkbox"/> 6.系统录入 签署确认： <input type="text"/> 员工姓名： _____ 日期： _____ |
| | 复核员工(Checked By)： 1. 尽职审查内容勾选： <input type="checkbox"/> 1.客户签署验印 <input type="checkbox"/> 2.客户身份审核 <input type="checkbox"/> 3.临柜见证了客户 <input type="checkbox"/> 4.合规性 <input type="checkbox"/> 5.真实性 <input type="checkbox"/> 6.系统授权 签署确认： <input type="text"/> 员工姓名： _____ 日期： _____ |